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Betreft: Art. 47 vragen van PVV inzake demonstratie 15 november 2020 

 
Geacht college, 
 
Zonder twijfel bent u op de hoogte van de geëscaleerde demonstratie van KOZP afgelopen zondag, 
15 november 2020, in het centrum van onze mooie stad. Voorafgaand aan de demonstratie hebben 
meerdere raadsleden u erop gewezen dat deze demonstratie hevige reacties zou uitlokken vanuit de 
samenleving en dat het moeilijk zou zijn de regels uit de noodverordening te handhaven. Gelukkig 
heeft de politie verdere escalatie kunnen voorkomen, maar de figuurlijke wonden zijn niet geheeld. 
Dit in navolging van een hevige druk van zowel de media, bibliotheken, de universiteit en nu KOZP 
om het beeld van Zwarte Piet uit te bannen. Nu zijn wij allemaal getuigen van hetgeen wat is 
voorgevallen tijdens deze demonstratie.  

 
Wij hebben de volgende vragen: 
 
1. Wat was uw initiële verwachting van wat zou kunnen gebeuren ten tijde van deze 

demonstratie? Was escalatie hier onderdeel van? En hoe kijkt u nu aan tegen hetgeen wat 
gebeurd is? 

2. Bent u het met ons eens dat er onvoldoende is geanticipeerd op de signalen uit de samenleving?  
3. Waarom heeft u de signalen vanuit uw eigen raad naast u neergelegd toen de demonstratie aan 

de fractievoorzitters werd voorgelegd? 
4. Bent u van mening dat u ‘in control’ was van de situatie? Zo ja, hoe heeft dit dan kunnen plaats 

vinden? Zo nee, waarom niet en hoe wilt u dergelijke voorvallen voorkomen in de toekomst? 
5. Hoe kijkt u nu aan om het Vrijthof aan te wijzen als de juiste plek voor de demonstratie? Wat is 

de reden dat de demonstranten later naar het winkelgebied van Mosae Forum zijn gebracht?  
6. Bent u met ons van mening dat de verplaatsing naar Mosae Forum een onjuiste keuze was en 

dat winkelend publiek hiermee onnodig verstoord is?  
7. Hoe legt u de situatie uit naargelang de maatregelen uit de noodverordening Covid-19? Kon u 

van tevoren niet vermoeden dat deze niet langer meer te handhaven waren? 
8. Hoe legt u dit uit naar de burgers van Maastricht die al maanden hun best doen zich aan deze 

maatregelen te houden? 
9. Heeft u overleg gehad met KOZP hierover en was er geen andere manier/locatie voor ogen om 

deze demonstratie te laten doorgaan uit respect naar het recht op demonstreren, maar ook uit 
respect naar de signalen uit de samenleving die overduidelijk laten horen dat ze het gedram van 
KOZP beu te zijn? 



 
10. Hoe kijkt u aan tegen de enorme groep burgers die hebben laten zien pro Zwarte Piet te zijn en 

bent u het met ons eens dat deze mening niet ondergesneeuwd mogen raken vanwege het 
geweld dat door de paar ‘hooligans’ vertoond is? 

11. Kunnen wij hieruit concluderen dat u niet ‘in control’ was van de situatie? 
12. Kunt u ons garanderen dat u wel ‘in control’ bent en zal zijn in de toekomst? Zo ja, hoe? 
13. Bent u het met ons eens dat het beeld naar de burger toe volstrekt oneerlijk is? 
14. Welke lessen heeft u hieruit geleerd en hoe bent u van plan dit in de toekomst aan te pakken? 
 
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 
 
 
Namens de PVV Maastricht 
 
René Betsch 
Dennis Geurts 
Maud Winants-Noben 

 
 


